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Gebruik van elektrische halsbanden bij honden  -  Verbod

In het ontwerp van decreet tot wijziging van de wet van 14 augustus 1986 betreffende 
de bescherming en het welzijn der dieren in het kader van de zesde staatshervorming, 
lezen we in artikel 4 dat een paragraaf wordt ingevoegd die een verbod tot het gebruik 
van elektrische halsbanden bij honden introduceert. 

In de memorie van toelichting wordt hiervoor verwezen naar een rapport van de Raad 
voor Dierenwelzijn van 2010.

1. De stakeholders die opriepen tot een verbod van elektrische halsbanden 
organiseerden in 2016 een enquête. Op basis van de resultaten van deze enquête 
engageerde de minister zich om een advies te vragen aan de Vlaamse Raad voor 
Dierenwelzijn. Halverwege 2017 had de Raad nog geen advies uitgebracht. De 
minister wou de Raad zijn werk in alle onafhankelijkheid laten uitvoeren en wou dan 
ook niet vooruitlopen op het advies.

Mogen we er dan van uit gaan dat de Raad ondertussen zijn advies wel heeft 
uitgebracht, aangezien er nu een verbod komt op het gebruik van elektrische 
halsbanden? Wat is de inhoud van dit advies? Zijn er wijzigingen in het advies ten 
opzichte van rapport van de Raad voor Dierenwelzijn van 2010. Zo ja, welke 
wijzigingen?

2. Volgens het ontwerp van decreet kan de Vlaamse Regering afwijkingen van dit 
verbod toestaan voor het gebruik van de stroomhalsband bij opleiding of 
gedragstherapie voor honden.

Kan de minister aangeven wanneer iemand deskundig wordt geacht om honden op te 
leiden of gedragstherapie toe te passen? 
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1. De Vlaamse Raad voor Dierenwelzijn heeft nog geen advies afgeleverd. 

2. Het voorontwerp van decreet voorziet geen verbod op het gebruik van elektrische 
halsbanden, maar enkel de mogelijkheid om een dergelijk verbod in te voeren en om 
uitzonderingen te voorzien voor opleiding of gedragstherapie. Nu moet de Raad van 
State zijn fiat geven, moet de Vlaamse Regering het ontwerp definitief goedkeuren en 
moet het ontwerp het goedkeuringsproces in het Vlaams Parlement doorlopen. Pas 
dan kan overwogen worden om een verbod in te voeren, en kan er sprake zijn van het 
vaststellen van voorwaarden voor het invoeren van uitzonderingen.


